
 

 

Medezeggenschapsraad 

 De Leest 

 Openbare school voor basisonderwijs 

 

 

Notulen MR: maandag 19 juni 2023                     Aanvang: 19.30 uur 

Sluiting:  21.30 uur 

 agendapunt verslag actie 

1 Opening Afwezig:  

Aanwezig: Lieke, Arieke, Fauve, Inge 

Rixt en Esther 

 

 

2 Mededelingen Geen mededelingen  

 

 

 

 

3 Vaststellen notulen 

 

Notulen is vastgesteld   

4 Vaststellen agenda Agenda is vastgesteld  

5 Toetsbeleid Ester 19:40 – 

20:15 

Twee soorten toetsen; methode- en 

citotoetsen. Op basis van de 

resultaten van de methodetoetsen 

word je in een instructiegroep 

geplaatst. Dit wordt genoteerd op 

een clusterformulier. Lln met een IV 

en V score voor de Cito toetsen 

wordt ook genoteerd op het 

clusterformulier. 

Bij kleuters wordt er niet getoetst. 

Ouders hebben inzicht over de 

resultaten via het ouderportaal. De 

toetsmaanden zijn bekend gemaakt 

bij de ouders. Als een leerling een 

toets op maat krijgt, worden ouders 

hierover ingelicht. Het kan zijn dat 

de resultaten van de toetsen 

aanleiding zijn voor een gesprek 

tussen de leerkracht en de ouder(s). 

Op de rapporten staat vermeld in 

welke instructiegroep de leerling les 

heeft gekregen. 

Leren leren en huiswerk hoort t/m 

groep 6 op school. Voor groep 7/8 

wordt het leren leren thuis geoefend. 

Cito 3.0 gaat eruit. Nieuwe 

schooljaar wordt er gestart binnen de 

gehele stichting met leerling in 

beeld. Deze heeft zowel de 

mogelijkheid tot het digitaal afnemen 

en/of op papier. 

Lieke, Fauve en 

Arieke:  

Uitleg over hoe te 

lezen van het 

rapport bekijken 

en eventueel 

aanvullen. 

 

Team: 

Duidelijk 

statement maken 

over en/of 

nadenken over 

het doel 

‘Zichtbaarheid 

instructiegroep’ 

op het rapport.   

 



6 OV begroting en 

kennismaking 20:15 – 

20:45 

Ester en Joyce nemen het 

penningmeesterschap over van 

Sandra in het nieuwe schooljaar. 

Sharon neemt het voorzitterschap 

over van Lilian volgend schooljaar. 

90% betaalt de ouderbijdrage. Het 

bedrag is door de ouders aan te 

passen. In delen betalen is ook 

mogelijk. Daardoor wordt er een heel 

schoolklas gemist aan inkomsten. 

1500 euro. Om het schooljaar op 

schoolreis gaan i.p.v. elk jaar op 

schoolreis is een wijze van sparen 

die hierdoor nodig is. En wat je doet 

aan activiteiten doe je dan goed elk 

jaar.  

De vieringen worden door de OV 

betaald en georganiseerd. 

Educatieve uitstapjes worden door de 

school zelf geregeld en betaald. 

De MR stemt in met de plannen om 

het schoolreisje om het jaar te 

houden. Alle groepen gaan die dag 

op reis. 

 

 

 

 

 

 

7 Bespreekpunten met 

directie vanaf 20:45 

 

Personeel 

Nog steeds zijn er twee collega’s 

langdurig ziek. Een collega gaat in de 

laatste weken weer volledig 

opbouwen en zal begin volgend jaar 

gewoon weer in eigen werktijd 

starten.Andere collega bouwt op van 

2 naar 4 dagen.  

Zwanger waren al: Ester (IB) en 

Kayleigh (OA). Nu mogen we ook de 

zwangerschap van juf Marloes en juf 

Fauve aankondigen! 

Klimaat - Gebouw 

- Afgelopen week is de firma Huygen 

op school geweest om een eerste kijk 

te nemen op de huidige 

warmtepompen om te komen tot een 

advies voor aanschaf van nieuwe. Dit 

proces loopt. 

- Zandbak is volledig dichtgemaakt 

en net is erbij geleverd. Kan nu 

netjes worden afgesloten. We 

hebben gevraagd of de hovenier nog 

eenmaal terug kan komen voor de 

spleten die zijn ontstaan tussen de 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fauve schrijft een 

concept mail 

terug op de 

reactie van Stefan 

Verdonck dat 

wanneer de 

school met een 

gebrek komt, het 

afgewimpeld 

wordt. Ze zouden 

moeten 

ontzorgen, maar 

dit voelt absoluut 

niet zo. Overige 

MR controleert de 

mail. Deze wordt 



zandbakomlijsting. Deze willen we 

goed afdichten. 

- Bij Alwel is het verzoek weggelegd 

om ‘duivenpinnen’ op het dak van de 

kinderopvang te plaatsen, zodat we 

hangjeugd kunnen weerhouden om 

via dit lage dak op onze balustrade 

te klimmen. 

- het team moet blijven aangeven 

wanneer de temperatuur te hoog is 

in het klaslokaal aan Yvonne. Zodat 

Yvonne het kan doorgeven bij het 

calamiteitenteam. 

Nieuw meubilair 

Op dinsdag 6-6 zijn de nieuwe 

kasten geleverd. Het meubilair van 

De Pijler zijn weggebracht naar de 

kringloop in Etten-Leur en een bedrijf 

in Zevenhuizen, wat de meubels naar 

Afrika en Oost-Europa zal gaan 

brengen. Op Het Voortouw worden 

de meubels door de kringloop 

opgehaald op 19 juni. 

Roosters bewegingsonderwijs 

We zijn dit jaar bezig met het 

kloppend maken van de roosters 

bewegingsonderwijs. Robby is een 

conceptrooster aan het maken.  

Beweegburo heeft bij de gemeente 

toezeggingen gekregen dat de grote 

zaal bij Het Turfschip omgebouwd zal 

gaan worden tot 2 werkbare zalen. 

Dit zal nog niet op dermate korte 

termijn zijn dat we daar volgend jaar 

al profijt van kunnen hebben. 

We blijven schoolzwemmen in groep 

4. Dit is vervangend voor een gymles 

en duurt een half jaar, maar telt niet 

mee in de uren voor bewegend 

onderwijs.   

Veiligheidsplan 

Het concept veiligheidsplan wordt op 

de MR vergadering van 4 juli 

besproken. Dit is een mix van de 

oude ‘veiligheidsstukken’, 

na goedkeuring 

verstuurd. 



pestprotocol en de nieuwe aanpak 

vanuit PBS. Dit is een verplicht 

document. Het pestprotocol wordt in 

het nieuwe schooljaar met het team 

besproken. Er wordt nagedacht over 

het en hoe eventueel teruggeven van 

de bandjes die de kinderen mee naar 

huis hebben gekregen. 

Verzoek aan het team om meer 

informatie over PBS met ouders te 

delen. Zodat er een gezamenlijke 

taal gesproken kan worden. 

Resultaten eindtoets 

We moeten 1f 2f 1s niveau halen. Dit 

is het basisniveau voor lezen, 

taalverzorging (=spelling) en 

rekenen.  

Alles is binnen dit gemiddelde 

gehaald. Rekenen blijft de 

hoofdfocus volgend schooljaar. 

Volgend schooljaar gaat de taal 

coördinator voor begrijpend lezen 

een cursus volgen. 

Voor de tevredenheidsonderzoeken 

volgend schooljaar wordt met de MR 

de lijst hiervoor doorlopen 

Inspectie bezoek 

Waar liggen de haakjes om de 

resultaten nog beter te krijgen. Dit 

was de insteek van het gesprek met 

de inspectie. Het team heeft een 

presentatie gehouden. In 

verschillende klassen zijn er 

bezoeken geweest. Hogere 

verwachtingen scheppen is de 

belangrijkste boodschap van de 

inspecteur. Ze noemde de school 

magisch.  

Belhorloges 

Gsm moet aan het begin van de dag 

ingeleverd worden voor in het 

telefoonhotel. Aan het eind van de 

dag worden de gsm’s weer 

teruggegeven. 

Wat doen we met belhorloges is de 

vraag vanuit de directie? MR geeft 

aan hetzelfde beleid toe te passen 

als bij de telefoons.  



8 Vergaderplanning MR Fauve maakt hier een plan voor.  

 

11 Terugkoppeling GMR 

 

We sturen de notulen van de MR niet 

meer naar de springplank en de 

toverlaars. Wel hopen we elkaar te 

vinden wanneer nodig. 

Lieke stuurt 

reactie terug naar 

de toverlaars 

12 MR jaarplan 

 

Aanvullen met de speerpunten en in 

september wordt er een klap op 

gegeven. 

 

13 1. Ingekomen stukken 

a. Notule OV   

b. Reactie Stefan 

Verdonck 

c. Ingekomen stuk Aob 

 

 

 

 

 

 

 

Aob wil graag kennis maken met de 

MR van de Leest 

 

 

 

 

 

 

Lieke mailt de Aob 

terug 

14 Actiepunten - Vanaf het nieuwe schooljaar 

Actiepunten in een lijst zetten 

en deze plaatsen in een map 

van de MR op sharepoint. 

Deze lijst wordt er dan elke 

vergadering bijgepakt. 

 

 

 

  - Op 4 juli wordt er een datum 

geprikt voor een start etentje 

met de MR. 

 

15 Rondvraag - Duidelijkheid communicatie 

boekenmarkt 

- In de informatiebrief de data 

van de MR melden. Arieke 

schrijft een klein stukje met 

de belangrijkste punten die er 

in de aankomende MR 

vergadering besproken 

worden 

 

16 Sluiting We sluiten om 22.23 uur de 

vergadering. De volgende 

vergadering is op dinsdag 4 juli 

2023. 

 

 

 

  


